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Példaértékű összefogás rajzolódott ki a hétfő reggeli sajtótájékoztatón, ahol a város
középiskolái, illetve az önkormányzat képviselője mutatták be az újabb fontos állomást, az
iskolavárossá válás útján.

A Táncsics Mihály Gimnázium és a Gyulai Szakképzési Centrum a nyelvi képzés és a nyelvvizsga
rendszer együttes működésében állapodott meg. Kovács Zsuzsa GYSZC főigazgatója, Blahó János a
Táncsics Gimnázium igazgatója és Bojtor István alpolgármester tájékoztatta a sajtót.

Az eddigi egyik fontos lépés, a már működő akkreditált mérnökképzési rendszer, melyben a Táncsics és
a Szegedi Egyetem együttműködésével Orosházán szerezhetik meg gépészmérnöki diplomájukat a
jelentkezők.

Az iskola sikerét a tanulói sikere mutatja… (Fotó: Kecskeméti Krisztina)

A másik fontos állomás, hogy a Táncsics gimnázium nyelvvizsga központ lett. Az idegen nyelv oktatás, a
nyelvtudás egyre inkább fontossá válik, hisz jövő évtől a felsőoktatásba is már csak minimum középfokú
idegen nyelv ismerettel lehet bekerülni. A Gyulai Szakképzési Centrum sikeres pályázata és a
Táncsicsban meglevő struktúra segítségével sokan részesülhetnek 120 órás ingyen nyelvoktatásban,
ráadásul a végén sem kell más városba, vizsgaközpontba utazni, helyben megoldható a vizsga is.
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– Az iskola sikere az itt végzett tanulók sikerével mérhető. Három angol és egy német nyelvi kurzust
indítottunk. Szeretnénk kinyitni az iskola szolgáltató rendszerét a többi iskola és a társadalmi, gazdasági
szereplők számára is. Fontos ez az összefogás Orosháza iskolavárossá válása szempontjából. Sikerült
ezzel az együttműködéssel olyan kínálatot letenni, amely növeli a szakképzés versenyképességét, a
közoktatás versenyképességét és végső soron reményeink szerint a város tehetség megtartó
képességét – foglalta össze Blahó János igazgató.

Mindenki egyetértett abban, hogy a város vezetése és az iskolák együttműködésével és képzési
kínálattal olyan “utat” kell lefektetni, amelyen a gyerek az óvodától akár a diplomáig, akár a munka
világáig is eljuthat.

Ebbe a most bejelentett, iskolák közötti, nyelvi képzési együttműködés szépen beleillik.


